



Rochester Chinese Christian Church
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen dchen@rochesterccc.org
Rev. Herman Tang htang@rochesterccc.org



羅城華人基督教會
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org
鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

September 3, 2023 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for all the students coming to Rochester and for the student ministry,
that the gospel will be shared amongst the student community.

Speaker	Pastor Tang
Scripture Reading	2 Peter 1:1-10
Sermon Title	Live a Productive Christian Life 1. Keep growing in the knowledge of God 2. Keep growing in the qualities of sanctification

Announcements

- 1) There is a Chinese Evangelistic meeting held at RCCC on 9/16 starting with dinner at 4 PM followed by a meeting at 7 PM with Professor Deborah Chung as our guest speaker. Please register using the QR code found on the posters in the church lobby, or at rochesterccc.org/916meeting
- 2) Church lunch at Penfield will resume next week, September 10th. We hope you'll be able to stay after for a time of fellowship!
- 3) On Saturday, September 23rd, we will be holding a fall cleanup day at the Penfield location from 9AM to 3PM. Please come and help in serving the Lord through keeping our building grounds clean.
- 4) We are planning on opening the church library back up. Please kindly return any books that were previously taken so that we can begin to organize them again.
- 5) There will be a church-wide Mid-Autumn festival celebration at Penfield on Saturday, September 30th. More details to come.
- 6) Our next baptism service will be on Sunday, November 19th. If you are interested in getting baptized, please reach out to any one of our pastors or board members.

Next Week's Sermon Speakers

English Worship Pastor Tang	Chinese Worship Brother Yaonan Qian	RCCCW Worship Minister Dingli Chen
---------------------------------------	---	--

2023 年 9 月 3 日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

為來到羅城的學生禱告，也為羅城所有的學生事工禱告，願聖靈動工，
福音在學生集體中大大的傳開。

講員	鄧牧師
讀經	彼得後書 1:1-10
證道	過豐盛的基督徒生活 1. 不斷增加對神的認識 2. 不斷增加成聖的質素

報告事項

- 1) 9月16日晚上7點將在母堂舉行華人佈道會，下午4點有晚餐。講員為鍾端玲教授。請掃描前廳海報上的二維碼進行登記，或在網上登記 rochesterccc.org/916meeting。
- 2) 下週9月10日母堂將恢復午餐。希望大家能夠留下來度過一段團契時光。
- 3) 9月23日禮拜六上午9點到下午3點母堂大掃除，請大家來幫忙，一起通過打掃教堂服事神。
- 4) 我們計劃重新開放教會圖書館。請將以前拿走的書拿回來以便重新整理。
- 5) 母堂將於9月30日禮拜六舉行全教會範圍的中秋節慶祝活動。更多細節即將推出。
- 6) 下一次受洗典禮將於11月19日主日舉行。如果您有興趣受洗，請聯系我們的牧師或執事會成員。

下主日崇拜講員

英文崇拜 鄧牧師	中文崇拜 錢姚南弟兄	西區崇拜 陳定立傳道
--------------------	----------------------	----------------------